
Općina Sračinec proslavila svoj dan

29.9.2023.

Svečanom sjednicom Općinskog vijeća, u četvrtak je u Sračincu obilježen Dan općine,

ujedno i 480 godina prvog pisanog dokumenta o naselju Sračinec te 30 godina dobivanja

statusa jedinice lokalne samouprave.

-Mislim da je Općina Sračinec svijetli primjer jedne jedinice lokalne samouprave ovakve

veličine i pokazala je opravdanost postojanja jer je u zadnjih 30 godina renesansa razvoja.

Od prošle svečane sjednice radili smo puno projekata oko cestovne infrastrukture, pa smo

tako  završili  cestu  u  Đure  Kuhara,  u  Svibovcu  Podravskom u  Ulici  Matije  Gupca,  na

mjesnom groblju  u  Sračincu  radimo skladište  za  strojeve  jer  nam je  bitno  održavanje

zelenih površina, stoga imamo jako puno strojeva – rekao je načelnik Novoselec.

Od bitnih projekata izdvojio je i izradu projektne dokumentacije za dogradnju dječjeg vrtića.

-Ono čime se ponosimo jest činjenica da smo vrlo interesantna destinacija. Gotovo 200

građevinskih dozvola je izdano u zadnje četiri godine, znači da mlade obitelji žele živjeti na

ovom prostoru. Upravo stoga, radimo puno na tome da stvaramo određene uvjete,  pa



imamo novi  dječji  vrtić,  jednosmjensku nastavu,  produženi  boravak,  uz  to  i  13  dječjih

igrališta – rekao je Novoselec te dodao da se i u uređenom Parku Velika Graba odvijaju

brojne aktivnosti za sve generacije.

I za buduće je razdoblje nekoliko nekoliko planova.

-Najznačajniji nam je dječji vrtić, inzistirali smo da radimo rotor na ulasku u grad Varaždin,

u  Hrašćici  i  zahvaljujem  Alenu  Leveriću  i  Hrvatskim  cestama  što  će  ovaj  projekt  biti

realiziran, nadam se dogodine. Radi se i na projektnoj dokumentaciji za izgradnju južne

zaobilaznice, kako bismo ovaj gusti promet državnom cestom D2 izmaknuli južnim dijelom

naše općine – naglasio je Novoselec.

Svečanoj je sjednici nazočio i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak koji je čestitao

svim mještanima Dan općine.

-Bio je zaista cijeli niz investicija i aktivnosti, ali i događanja. Između ostalog, i županijske

su  ustanove  ovdje  imale  niz  zahvata,  primjerice  ŽUC.  Danas  smo  u  Maruševcu

ispromovirali  12  solarnih  elektrana,  od  kojih  je  jedna  izgrađena  na  Osnovnoj  školi

Sračinec. Obišli  smo ovo područje prije dva mjeseca s ministricom turizma, vezano uz

potencijal Drave i adrenalinski turizam, a prije toga promovirana je Srakarska kuharica. I u

ovoj se općini iz godine u godinu vidi napredak, kvaliteta života je sve bolja – rekao je

župan.

Pohvalivši još jednom rad općinskog vodstva, župan je najavio i jedan skori projekt.

-U narednih nekoliko mjeseci napokon će se definirati trasa brze ceste, kako bismo promet

iz samog središta mjesta izmaknuli  sa strane i  to će biti  dodatan doprinos poboljšanju

kvalitete življenja u općini Sračinec – zaključio je Stričak.

Predsjednik  općinskog vijeća  Općine Sračinec Krunoslav  Lukačić  istaknuo je  najbitnije

projekte u općini, napravljene u proteklih 30 godina, koji omogućuju dobru kvalitetu života,

poput uređene komunalne infrastrukture i optičkog interneta.

Svečanoj sjednici Općinskog vijeća nazočio je i saborski zastupnik Predrag Štromar.



-Svojom ponudom, od kulturnih, društvenih i sportskih djelatnosti, ali i kvalitetom življenja,

jako privlače stanovništvo u Sračinec. Ovo je jedna od rijetkih općina koja ima povećanje

stanovnika, a to mogu samo mudri ljudi koji mudro vode općinu, u čemu im pomaže Vlada

Republike Hrvatske. Jučer je objavljeno da će Općina Sračinec dobiti dodatnih 150 tisuća

eura  za  poboljšanje  uvjeta  u  dječjem vrtiću  i  bit  će  to  zasigurno još  jedan okidač da

Sračinec bude još  povoljnije  mjesto za  življenje,  a  političari  se time trebaju  baviti  i  to

omogućiti građanima – rekao je Štromar.

Uoči svečane sjednice Općinskog vijeća na mjesnim grobljima u Sračincu i u Svibovcu

Podravskom te kod spomen obilježja ispred Doma kulture položeni su vijenci i upaljene

svijeće u sjećanje na poginule i nestale u Domovinskom ratu.












